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Sötétség délben és az örökkévaló világosság 
„Amikor tizenkét óra lett, sötétség támadt az egész földön három óráig.”  

(Mk 15,33) 

 

Jézus Krisztus Urunk szenvedésének története, a passió leleplezi, mi van 

az emberben, mi van bennünk. Ahogyan olvassuk, ahogyan gondolkodunk vagy 

nem gondolkodunk róla, mind-mind nagyon beszédes. Ahogyan az is, hogy a 

nagypéntek délutáni passióolvasás a legkevésbé látogatott istentisztelet az évben. 

A passiótörténetben megjelenő kísérőjelenségek közül most a déli sötétségre fi-

gyeljünk, amely állapotban szintén magunkra ismerhetünk.  

A próféták Isten ítéleteként tekin-

tenek a déli sötétségre. Ézsaiás így szól 

Babilon ellen az ÚR nevében: „Jön már az 

Úr napja kegyetlenül, féktelen, izzó harag-

gal. Pusztává teszi a földet, kipusztítja róla a 

vétkeseket. Az ég csillagai és csillagzatai 

nem ragyogtatják világosságukat. Sötét lesz 

a fölkelő nap, nem fénylik a hold világossá-

ga. Megbüntetem a világ gonoszságát, a bűnösök bűnét.” (Ézs 13,9–11)  Ámosz pró-

féta pedig így ír a napról, amikor Isten megítéli mindazokat, akik kíméletlenül el-

nyomják népük, Izrael szegényeit: „Azon a napon – így szól az én Uram, az Úr – 

naplementét idézek elő délben, és sötétségbe borítom a földet fényes nappal.” (Ám 8, 

9; vö. még: 5Móz 28,29; Jer 15,9) 

Pilinszky János Introitus című versében az Isten által előidézett sötétség 

félelmetes valóságát idézi meg: „És ki nem fél közülünk? Ki ne félne, / midőn szemét 

az Isten is lehúnyja, / és leborulnak minden angyalok, / és elsötétűl minden kreatú-

ra?” A hívő katolikus költő válaszol is erre a vers végén: „A Bárány az, ki nem fél 

közülünk, / egyedül ő, a Bárány, kit megöltek. / Végigkocog az üvegtengeren / és 

trónra száll. És megnyitja a könyvet.” 
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 A keresztre feszítéskor ítélet zajlik. Egy-

részt az ég elsötétedése és mindaz, ami ezzel jár, 

a nép, a nagyobb közösség, az egész emberiség 

ítéletét jelzik. A kozmikus jelek arról beszélnek, 

hogy Isten alapvetően megrendíti a fennállót, 

megítéli a régit, és valami egészen újat kezd. 

Igen, amikor elsötétedik az ég Jézus keresztje körül, az egész emberiség ítélete 

zajlik. Az egész föld és minden égitest belerendül ebbe. Az életet jelentő fény is 

kihuny. Másrészt ugyanakkor mégis csak egyvalaki szenved, egyvalaki pusztul el. A 

fizikai sötétség Isten ítéletét jelzi a világ felett, és mindeközben egyvalakire mond-

hatjuk csak, hogy Isten ítélete alatt van: Jézus Krisztusra. 

De amikor a passiót olvassuk, nem érezhetünk egyszerűen szánalmat, 

sajnálatot Jézus iránt. Ha ezt tesszük, akkor az egészet félreértjük, és éppen a sö-

tétségből következő világosságot nem fogjuk megtapasztalni. Mert amikor Jézus 

Krisztus meghal, kileheli lelkét, akkor történik még valami, ha emlékszünk: „És íme, 

a templom kárpitja felülről az aljáig kettéhasadt.” Jézus Krisztus Urunk halálával 

kettéhasadt a kárpit, ami Istent és az embert elválasztja.  

A mi Istentől elszakadt életünkbe beárad már az örökkévalóság fénye. 

Nincs többé elválasztva a föld a mennytől. Isten szentélyévé lett az egész világ, a mi 

szívünk is azzá lehet. Az ideig valót áthatja az örökkévaló, és a láthatót hordozza a 

láthatatlan. Nincs többé a földi életnek olyan mélysége, gyötrelme, melybe nem 

ragyoghatna be Isten szeretete. Kettéhasadt a kárpit: Ezért áradhat ki a Szentlélek 

majd pünkösdkor és azóta is – mert szabad útja van. Ezért lehetünk közösségben 

az Úrral – és ebből senki nincs kizárva. Mindenkinek egyenlőek az esélyei.  

Áradjon ki ránk ez a világosság – bűnbocsánat, élet és üdvösség! 

 

Grendorf Péter 

lelkész 

 

Agy és lélek – vajon jó arányban használjuk őket? 

 „Vajon a lelkünknek hány százalékát használjuk? Mert meggyőződésem szer-

int az ember, az emberiség szempontjából ez sokkal súlyosabb kérdés, még akkor is, 

ha az agy három kilogrammot nyom, a lélek tömegét pedig nem ismerjük...” 

 Az elterjedt nézet szerint az agyunknak mindössze alig néhány százalékát 

használjuk. Adódik a kérdés, hogy az ember milyen szellemi teljesítményre lenne 

képes, ha nagyobb, akár sokkal nagyobb arányban használná az agyát. Érdekes 

felvetés – lenne, ha egyébként nem egy tudományos alapokat nélkülöző mítoszról 

lenne szó, hiszen az agyunk nagy része valójában mindig aktív, és – funkcionális 

mágneses rezonanciás képalkotó módszerrel kimutatták – egy egyszerű feladat 

végrehajtása közben is dolgozik. 

 

 

 

 

„A kozmikus jelek arról  
beszélnek, hogy Isten alapve-
tően megrendíti a fennállót, 
megítéli a régit, és valami 

egészen újat kezd.”  
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 Az agykapacitás tudomá-

nyosan megállapított teljesít-

ményétől függetlenül elmondható, 

hogy az ember, általában az embe-

riség a mind gyorsabb és hatéko-

nyabb tudásmegosztás révén egyre 

nagyobb szellemi teljesítményre 

képes. Amit ma csak fikciónak 

gondolunk, tudományos-fantasz-

tikus filmekben látunk, az néhány éven belül a velünk élő valóság lehet. A 

Terminátor 2. című film a gépek lázadását vetítette előre, ma pedig már teljesen 

valós félelem, létező kockázat, hogy a tanulásra képes mesterséges intelligencia 

komolyan beavatkozik az életünkbe. Kérdés, hogy elszabadul-e, mint a Skynet a 

Terminátorban, vagy kordában tartható. 

 De vajon a lelkünknek hány százalékát 

használjuk? Mert meggyőződésem szerint az ember, az 

emberiség szempontjából ez sokkal súlyosabb kérdés, 

még akkor is, ha az agy három kilogrammot nyom, a 

lélek tömegét pedig nem ismerjük, bár egyesek szerint pár gramm csupán. De 

igazából teljesen lényegtelen is, mert a lényeg az, hogy lélek márpedig van. A lélek 

maga az ember, és sokkal több, mint megfoghatatlan, pátoszos valami. A lélek 

meghatározza az emberi minőséget. Ebbe az irányba terelik gondolatainkat az 

olyan hétköznapi kifejezések is, mint a lelketlen és annak ellentéte, a nagylelkű. 

Van lelkiismeretünk, amelyet ha megpróbálunk elnyomni, akkor idővel furdalni 

kezd; a megmagyarázhatatlan, a tudatosságon kívül eső cselekvéseket pedig a 

lélekjelenléttel magyarázzuk. Ez a kifejezés is túl bejáratott ahhoz, hogy helyén 

kezeljük a jelentését, pedig nagyon is érdemes ízlelgetni, boncolgatni a szót: 

lélekjelenlét – lélek, jelenlét. 

 A bennünk lévő lélek érzékszerv is. A fülünkkel, a szemünkkel ellentétben 

láthatatlan, de létező érzékszerv, amellyel felfogjuk a szintén láthatatlant, de szin-

tén létezőt: az Istent. Aki bennünk van, és akiben mi is benne vagyunk. János első 

levelének 4. fejezetében olvassuk: „Istent soha senki nem látta: ha szeretjük 

egymást, Isten lakik bennünk, és az ő szeretete lett teljessé bennünk. Abból tudjuk, 

hogy benne maradunk, és ő mibennünk, hogy a maga Lelkéből adott nekünk.” (12–

13. vers) 

 Ez az a Lélek, amelyre nagyobb százalékban kellene hagyatkozunk. 

Természetesen nem arról van szó, hogy szoktassuk le magunkat a gondolkodásról, 

mert gondolkodni jó, gondolkodni kell. Én például szeretek néha egy-egy jó gon-

dolatot továbbérlelni magamban. Ilyen volt számomra Kondor Péternek az a mon-

data, amelyet a böjttel összefüggésben így fogalmazott meg az Evangélikus Élet 

magazinnak nyilatkozva: „Önmagában nem azért mondunk le valamiről, mert káros, 

hanem azért, mert akadályoz egy cél elérésében.”  

„A lélek meghatározza 

az emberi minőséget. ” 
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 Lemondani valamiről, ami akadályoz egy cél elérésében. A túlagyalás elhagyása – 

ez az, amire próbáltam figyelni a böjtben, majd ezt továbbvinni magammal az év, 

az életem többi napjára. Mert az agyalás önmagában nem káros, de a túlagyalás, a 

saját értelmembe vetett túlzott bizodalom akadályoz abban, hogy az életem az 

Isten országának megismerésével már itt a földön teljesebbé válhasson. 

 A böjtben ezen gondolkodtam, lelkesen. 

Balczó Mátyás, forrás: Kötőszó blog 

 

 

 

Otthon az egyházban, otthon Angyalföldön 
Beszélgetés Varsányi Réka presbiterünkkel,  

és férjével, Reiter Simonnal 
 

 

 

 A Reiter családot, Simont és Rékát, illet-

ve gyermekeiket, Vilmost és Julcsit gyülekeze-

tünk aktív tagjai jól ismerik. Az alábbi interjú 

nem is bemutatkozás jelleggel készült, hanem 

sokkal inkább bátorításként, hogy miként lehet 

következetesen egy lelki otthonhoz ragaszkod-

ni – számos lehetőséget kínáló korunkban. 

Gyülekezetünkben először 2015 nagypéntekén 

járt Réka Julcsival, és 2016 óta mind a négyen 

együtt járnak rendszeresen közösségünkbe. 

 

 

– Réka, te evangélikus lelkészcsaládba születtél, a te utadat az evangélikus 

egyházban ez alapvetően meghatározta. Édesapádat időközben gyülekeze-

tünk is megismerte, hiszen Varsányi Ferenc 2023 novemberében közöttünk 

szolgált friss nyugdíjasként, örömmel hallgathattuk őt. Milyen volt lelkész-

gyerekként felnőni? 

– Gyermekként úgy éltem meg, hogy mindig nagyító alatt vagyunk a testvéreim-

mel. Nyilván volt több pozitív oldala is, például sok ismerősünk volt a gyülekezet 

által, akik, ha szükség volt rá, különböző dolgokban tudtak nekünk segíteni. De 

gyakran azt éreztem, hogy kirakatban vagyunk. 

– Simon, neked egészen más az utad, hiszen az evangélikus egyházzal Rékán 

keresztül találkoztál. Mesélnél erről, kérlek! 

– Rékával az egyetemi évek alatt ismerkedtünk meg. Pécsett inkább még csak kí-

vülről láttam az evangélikus egyházat, belülről akkor ismertem meg, amikor már itt 

elkezdtünk közösen járni az angyalföldi gyülekezetbe. A húgom a katolikus  
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egyházban keresett lelki otthont kiskorában, őt elkísértem a különböző alkalmakra, 

de az én történetem másként alakult, nem lett belőle elköteleződés. Péter keresz-

telt és konfirmált engem 2019 nyarán itt Angyalföldön. 

– Amikor csak tehetitek, jelen vagytok a gyülekezeti életünkben. Réka, te már 

a második ciklust kezded el nálunk reménység szerint presbiterként, Simon, te 

pedig sokat segítesz a gondnoki csoportunkban is. A gyerekeitek pedig jelen 

vannak az életkoruk szerinti közösségeinkben. Úgy szervezitek az életeket 

már nyolc éve, hogy a vasárnap délelőtt védett időszak legyen. Nem impulzí-

van, hanem következetesen jártok istentiszteletre. Hogyan sikerül ezt a fe-

gyelmezett templomba járást megvalósítani, Simon? 

– Már az elején megbeszéltük Rékával, hogy ha jövünk, 

akkor rendesen jövünk. A kisgyerekeknél a rendszeres-

ség ritmust ad. Másképpen nem alakul ki kötődés. Per-

sze van, amikor összetorlódnak a dolgok, de át tudjuk 

beszélni, hogy ez az egy-két óra miért fontos. Vilmos-

nak is könnyű volt így a bekapcsolódás másfél éve a 

Deák Téri Evangélikus Gimnázium hitéleti részébe, hiszen az egyházi közegben 

otthonosan mozog. 

– Vilmos konfirmációra készül, szeret bátran kérdéseket is feltenni a felkészí-

tők során, az egyházi gimnáziumban és itt is biztonságos lelki otthonban érzi 

magát, ahogy tapasztalom. Julcsit már harmadik éve tanítom hittanra a Pan-

nónia Általános Iskolában, a két fős csoportban lehetőségünk van elmélyült 

bibliatanulmányozásra (a vasárnapi gyerekórákon más módszertannal dol-

gozunk, és ott a körülmények miatt a közösségi kapcsolódáson is hangsúly 

lehet). Ő más életszakaszban van még, de nála is látható, hogy beépült már 

az életébe, mindaz, amit kiskorától átélt, megtanult. Simon, vele hogyan ter-

veztek a továbbtanulást illetően, lehetőség szerint követné Vilmost a nyolc-

osztályos gimnáziumi rendszerbe? 

– Igen, Julcsit tudatosan tereljük már most ebbe az irányba. Ennek nem logisztikai 

okai vannak, hanem tudatosan tervezünk így, hogy minél korábban bekerüljön ő is 

ebbe a közegbe. 

– Réka, rólad 2021 decemberében az Evangélikus Életben megjelent egy cikk a 

közegyházi szolgálatod miatt. Ez megtalálható azóta az interneten is 

(https://www.evangelikus.hu/hireink/evangelikus-elet/aki-szamol-a-

palyazatokkal). Mesélnél a hivatásodról? 

– Mindig pályázatokkal, támogatásokkal foglalkoztam, az előző munkahelyeimen 

is. 2017. február 1-jén kerültem az Országos Iroda Pályázati Osztályára pályázati 

referensként, és 2021. március 1-jén lettem osztályvezető. Fenntartóként az egyhá-

zi intézmények, illetve a kiemelt állami támogatások kísérése a feladatom. 

„A kisgyerekeknél a 

rendszeresség ritmust 

ad. Másképpen nem 

alakul ki kötődés.” 
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– Simon, te teljesen civil közegben mozogsz a hétköznapok során. Közgazdász 

a végzettséged, mint Rékának. Milyen szakmai állomásaid voltak eddig? 

– A pécsi egyetemi évek után egy multihoz kerültem egyből Budapestre. 2011 

novembere óta pedig már egy biztosító cégnél dolgozom, mindig van lehetősé-

gem a szakmai megújulásra, különböző munkaköröket töltöttem már be itt, most 

éppen csoportvezető vagyok. Így nem tapasztalok magamon kiégést vagy belefá-

sulást. Ez nagyon megerősítő. 

– Az utolsó kérdéshez érkeztünk. Budapesti gyülekezeti lelkészként, megta-

pasztalva közösségünkben is a nagy jövés-menést (sajnos sok érdeklődőből 

nem lesz végül elkötelezett gyülekezeti tag), a gyülekezetváltásokat, mi úgy 

éljük meg a közelünkben jó néhány más evangélikus templommal, hogy mára 

már kialakult egyfajta versenyhelyzet. Ti miért ragaszkodtok az angyalföldi 

evangélikus gyülekezethez, Réka? 

– Amikor már tervezhetően mobilissá váltunk a két akkor még kis gyermekünkkel, 

nem volt kérdés, hogy angyalföldiként Angyalföldre jövünk, nem gondoltuk, hogy 

megversenyeztetjük a lehetőségeket. 

– És te, Simon, ezt hogyan láttad akkor? 

– Kisgyerekesként kapcsolódtunk be az aktív gyülekezeti életbe. Logisztikailag 

nagy könnyebbséget jelentett akkor és jelent ma is, hogy az istentisztelettel párhu-

zamosan a gyerekek számára van nekik való korosztályi foglalkozás. Tudjuk, hogy 

emögött komoly gyülekezeti csapatmunka van, miközben mi a templomi istentisz-

teleten egy közösséggé válhatunk a felnőttekkel. Mindkettő fontos. 

A beszélgetést Grendorf-Balogh Melinda jegyezte le. 

 

 

Ökumenikus kitekintés 

 2023 novemberében a Po-

zsonyi Úti Református Egyházközség  

hálát adott Berkesi Gábor lelkipász-

tor több évtizedes szolgálatáért. 

Kovách Tamás új gyülekezeti lelki-

pásztor munkáját ő továbbra is segíti 

nyugdíjas éveiben is. Gyülekezetünk-

kel több közös hagyományt vezet-

tünk be az elmúlt években, mint 

például a januári ökumenikus ima-

hetet záró szószékcsere vagy a már-

ciusi világimanapi közös alkalom.  

A felvételt március 5-én, a Palesztinára fókuszáló közös imaesten készítette Lam-

bert Győzőné, az alkalom főszervezője. 

https://www.evangelikus.hu/hireink/evangelikus-elet/aki-szamol-a-palyazatokkal
https://www.evangelikus.hu/hireink/evangelikus-elet/aki-szamol-a-palyazatokkal
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Tudomány és hit találkozása gyermeknyelven 

 – immár harmadik alkalommal 
Louie Giglio: Isten lenyűgöző teremtett világa,  

Veresegyház, Encián Kiadó, 2023 

         

 Louie Giglio, a több korosztály köré-

ben is népszerű amerikai szerző 2017-ben, 

2019-ben és 2021-ben is kiadott egy-egy 

angol nyelvű gyermekkönyvet, amelyeket az 

Encián Kiadó jóvoltából magyar nyelven is 

olvashatunk. Aki találkozott már az első két 

áhítatoskönyvvel, tudja, hogy a szerző mo-

dern írásai nemcsak tematikájukban hiány-

pótlók, hanem az illusztrációk igényessége 

és a képi világ gazdagsága miatt is jó újra és 

újra elővenni az összesen háromszáz áhítatot 

tartalmazó köteteket. És miközben a harma-

dik gyűjtemény sok újdonságot hoz, meg-

tartja a folytonosságot is: továbbra is rámu-

tat, hogy Istenbe vetett hitünk sokkal mesz-

szebbre segít látni, mint ami előttünk van. És 

ez visszafelé is működik: ami előttünk van, az 

mind Isten ajándéka. Vagy azért, mert ő te-

remtette, vagy mert az emberi kreativitás is 

 végső soron tőle származik. 

 Fontos mindezeket tudatosítani a ránk bí-

zott gyermekek életében. És milyen jó, ha ehhez 

figyelemfelkeltő segítségünk is van! Hiszen ki 

hallott már arról, hogy 

 

-a hó lehet fehéren és kéken kívül rózsaszín vagy vörös színű is; 

-létezik szivárványszínű folyó és foltos tó is; 

-mennyi mindent „láthatunk” az ujjbegyünkkel; 

-mi lehet az összefüggés a bennünk lévő feszültség és a Jupiter egyik holdja  

között; 

-elkészült már a Földnek a saját, kontinenseket összefogó zászlója; 

-milyen tervek vannak az emberiség által szétterített űrszemét összegyűjtésére; 

-a GPS-ről eszünkbe juthat a Szentlélek; 

Létezik egy olyan hegy Afrikában, amelynek kizárólag kristály az anyaga? 
 

„Hiszen ki hallott már arról, 

hogy a hó lehet fehéren és 

kéken kívül rózsaszín vagy 

vörös színű is?” 
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  Valóban nagy kalandokban lehet részünk már csupán ezzel a könyvvel a ke-

zünkben is, hiszen a benne található információk mind Istenhez vezetik az olvasót, 

mert a Biblia szavai maradnak a középpontban az ismeretterjesztés során is. A vilá-

gunkról szóló sok érdekes részlet és számos friss tudományos tény mellett a hang-

súly az üzenet megőrzésén marad, és az alkalmazására is bátorítást kapunk. Mert a 

könyvben sok áhítat gyakorlati jellegű tanácsokat is tartalmaz (pl. a rövid és hosszú 

távú célok ábrázolása, egészséges táplálkozás stb.), de több írásban az is előkerül, 

hogy már egy kisgyermek is segíthet kreatív módon a környezetében élő emberek-

nek. 

 És kedvesen elrejtett felfedeznivalók is akadnak a képeskönyvben: például 

egy rajz a Balatonról vagy egy négyezer éves mezopotámiai vásárlási reklamáció. 

Legyen szemünk és fülünk mindenre, amit Isten készít számunkra! Teremtő Urunk 

világa lenyűgöző, és mindannyiunknak helyünk és feladatunk van benne. 

Grendorf-Balogh Melinda 

 
 

 

A könyv megvásárolható többek között a Huszár Gál 

Könyvesboltban (1052, Budapest, Deák tér 4) vagy 

megrendelhető közvetlenül a kiadótól: encian.hu. 

Kérésre beszerezzük és eljuttattjuk. 

 

 

 

 

 

 

Hallotta már? - Podcastok  
(nem csak) evangélikusoknak 

 
 Szeretettel ajánluk testvéreink figyelmébe az Erős Vár 

podcast részeit. A felvételeken három evangélikus lelkész, Nagy 

Zoltán, Lázárné Skorka Katalin és Zsíros András beszélget ak-

tuális vagy örökérvényű kérdésekről. Mostanra már több mint 

100 adás hallgatható vissza, és hetente kerülnek fel új részek 

Spotify-ra és Youtube-ra. Néhány példa a korábbi epizódok 

témáiból: Nagy döntéseink, Kedvenc verseink, Húsvéti nyúl vagy 

hit?, Lelki wellness: az imádság. Érdemes élni a lehetőséggel: akár otthon, akár uta-

zás, séta vagy edzés közben is közösségben lenni Istennel. 

 Szintén ajánljuk Kovács Viktor lelkész Evlelkész néven megtalálható 

csatornáit a közösségi oldalakon. Teológia, élet, lélek, Jézus, spiritualitás, ünnepek, 

kapcsolat, Isten és még sok minden más, evangélikus szemszögből. 
Macher Tünde 
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Budapest-Angyalföldi Evangélikus Egyházközség 

1134 Budapest, Kassák Lajos u. 22.  

http://angyalfold.lutheran.hu, angyalfold@lutheran.hu 

 

Bankszámlaszám: 11713005-20456104 

 

Grendorf Péter lelkész: +3620-775-3964, peter.grendorf@gmail.com 

Grendorf-Balogh Melinda másodlelkész: +3620-770-3122,  

melinda.grendorf@gmail.com 

 

Kertész-Horváth Attila kántor 

Márvány Miklós helyettes kántor 

Körlevelünk évente három alkalommal jelenik meg.  

Készült: a  Bookpress Kft. nyomdájában. 

A szerkesztőbizottság tagjai:  Balczó Mátyás,  Grendorf Péter, Grendorf-Balogh Melinda,  

Győri Zsuzsanna,  Káldyné Forgó Brigitta, Lencsés Ákos, Macher Tünde 

Istentisztelet 
Minden vasárnap 10 órakor a templomban, egyéb egyházi ünnepeken aktuális 
kiírás szerint. 
Lelkészi hivatal 
Állandó időpontban tartott fogadóórát – az iskolai órarendben tartott hittanórák 
miatt – nem tudunk tartani.  

Keresztelő, esküvő, temetési szolgálat kérése kizárólag telefonos egyeztetés 
alapján lehetséges (+36-20-775-3964-es mobilszámon).  

Lelkipásztori beszélgetésre szintén csak előzetesen egyeztetett időpontban van 
lehetőség! 
Hittanoktatás 
A kerület általános iskoláiban tartunk az órarendbe beépítve. 

HÉTKÖZI ALKALMAINK 
Magvetés Bibliakör Szerdánként 18 órától   

Baba-mama kör – Kéthetente csütörtökön 10 órától   
Asszonykör – Kéthetente csütörtökön 20 órától online 

Bibliaóra – Csütörtökön 10 órától   
 

VASÁRNAPI ALKALMAINK 
Énekkar 9 órától 

Gyermekbibliakör az istentisztelettel párhozamosan 
Ifjúsági óra kéthetente 17 órától 

Imakör az istentisztelet után 
 

Vasárnapi istentiszteleteink igehirdetései honlapunkon a Médiatáron belül,  
az Igehirdetések fül alatt találhatóak meg.  


